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Protokół Nr L/22 

z L sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 21 grudnia 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w dniu 28 listopada 2022 r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2023-2034.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2023 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy 

na 2023 rok.  

7. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z analizy przetargów na zadania za  

II półrocze 2021 r. 

8. Interpelacje, zapytania radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 14:00 otworzył L sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 



2 

 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad dzisiejszej sesji.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-

Obremska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz 

Gniot, Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński oraz 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

w dzisiejszych obradach uczestniczy czternastu radnych. Dodał, że Rada jest władna 

podejmować uchwały. 

Radna nieobecna: Wiesława Sikorska. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje co do zmiany 

programu sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w dniu 28 listopada  

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z protokołem z sesji w dniu 28 listopada 2022 r. 

Wnioskował o przyjęcie tego dokumentu, bez odczytania. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, bez odczytania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XLVIII sesji w dniu 28 listopada 2022 r., bez odczytania. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2023-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali drogą elektroniczną autopoprawkę Pana Burmistrza do 

projektu uchwały. Oznajmił, że wpłynęła również opinia Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8 grudnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2034. 

Powiedział, że przewodniczącą składu orzekającego jest Pani Marzena Węckowicz,  

a członkami Panie Małgorzata Bekała oraz Monika Paczyńska. Dodał, że opinia jest 

pozytywna. Dokument ten stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu zajmowała się projektem Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Oznajmił, że zapisy tego dokumentu obrazują naszą perspektywę finansową do 

2034 r. Do tego czasu przewidywane są spłaty zobowiązań. 

Powiedział, że opracowane założenia Wieloletniej Prognozy Finansowej wskazują na to, że 

wskaźniki zostały przyjęte w sposób racjonalny. Stwierdził, że w kolejnych latach Gmina 

będzie w stanie sfinansować ciążące „finansowe obowiązki”. Poinformował, że WPF 

przewiduje realizację dziewięciu zadań wieloletnich 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował: „Komisja Budżetu również zajmowała 

się zmianami (…) w projekcie budżetu, które również muszą mieć obraz w wieloletniej 

prognozie i mamy to przedstawione w autopoprawce, którą Państwo tutaj posiadają”.  

Oznajmił: „Taki sposób ujęcia wizji finansowej Gminy daje (…) stabilność finansowania 

zadań przewidzianych w przyszłym roku i na perspektywę, którą mamy tutaj przedstawioną 

do roku 2034”. Powiedział, że nadwyżka budżetowa planowana w WPF miałaby również 

służyć spłacie zobowiązań. Dodał, że „Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie opiniuje Wieloletnią Prognozę i wnioskuje do Rady o jej uchwalenie wraz  

z autopoprawką”. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2023-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2023-2034 wraz z autopoprawką.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr L/436/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2023-2034 - wraz z autopoprawką.  

Uchwała oraz autopoprawka Burmistrza Łobżenicy stanowią załącznik nr 7 i 8 do protokołu. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował o autopoprawce do projektu budżetu. Poruszył kwestię opinii Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości sfinansowania 

deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2023 rok. 

Oznajmił: „Skład mamy ten sam, który był przy poprzedniej opinii, czyli przewodnicząca 

Pani Marzena Węckowicz, członkowie Panie Małgorzata Bekała i Monika Paczyńska. 

Opiniują pozytywnie z zastrzeżeniem o możliwości sfinansowania deficytu”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej wydał pozytywną opinię o projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok,  

z zastrzeżeniem zawartym w punkcie drugim uzasadnienia. Poinformował, że radni posiadają 

powyższe dokumenty w swoich materiałach (załączniki nr 9 i 10 do protokołu). 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt budżetu Gminy na 2023 rok był analizowany na wszystkich 

komisjach. Oznajmił, że przewiduje on deficyt w wysokości 969 904 zł. Powiedział: „Patrząc 

na poziom naszych potrzeb i wydatków ten deficyt został tak sprecyzowany, żeby jednak te 

zadania, które są najważniejsze, czyli zadania inwestycyjne i zadania bieżące, mogły być 

realizowane. Dlatego trzeba było się zdecydować na jakiś wybór i tak zostało to (…) przez 

Burmistrza przygotowane”. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował, że pokazane dochody bieżące  

i majątkowe są pewną prognozą. Przypomniał, że są zawiadomienia o dotacjach, udziałach 

Gminy w dochodach. Oznajmił: „Życie pokazuje, że niekoniecznie wszystko musi się potem 
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zgadzać. (…) Patrząc na wpływy, które są zapowiadane w udziałach w podatkach, one muszą 

zostać wykonane, żeby Gmina je otrzymała”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że w wydatkach 

przewidziane są spore rezerwy. Stwierdził: „Te rezerwy są konieczne, bo wiemy, że realizacja 

zadań, które mamy zapisane, w ciągu roku dużo się zmienia i rzeczywiście nieraz trzeba 

trochę pieniędzy dodać, bo trudno przewidzieć, jak ukształtuje się taka czy inna kategoria 

wydatków”. Poinformował o sygnałach mówiących o tym, że nie będzie zwolnienia z podatku 

VAT niektórych mediów. 

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił, że z informacji uzyskanych od 

Pani Skarbnik wynika, że wszystkie bieżące zadania, które musimy finansować, mają swoje 

zabezpieczenie. Powiedział, że został zrealizowany wniosek Komisji Finansowej dotyczący 

wzrostu wynagrodzenia dla pracowników wszystkich gminnych jednostek budżetowych. 

Poinformował, że w projekcie budżetu Gminy na 2023 rok zabezpieczono ponad 10 mln zł na 

wydatki majątkowe, co jest dużą kwotą. Stwierdził, że inwestycje napotykają różne problemy, 

wynikające np. z procesu realizacyjnego lub aspektów prawnych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego kontynuował: „To czasem nam 

tutaj spowalnia tempo realizacji, a wiemy, że dzisiaj w myśl nowych przepisów, im dłużej 

będziemy realizować, tym wykonawcy mają uprawnienia, zmienić cenę”. Oznajmił, że 

zmieniła się ustawa o zamówieniach publicznych. Wydatki wynikające z przetargów mogą 

być zmienione. Dodał, że sprawna realizacja inwestycji jest ważną kwestią, ponieważ 

przesunięcie terminu może łączyć się ze zwiększonymi wydatkami. 

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że w projekcie uchwały 

budżetowej zostały zaplanowane środki na dotacje dla podmiotów sektora publicznego  

i niepublicznego oraz wydatki na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Powiedział, że to co 

będzie możliwe do realizacji zależy od poziomu dochodów. Oznajmił: „Mamy też i dochody 

majątkowe, własne. Musimy sprzedać mienie czy zagospodarować tym mieniem, żeby te 

dochody osiągnąć. To nie jest łatwe, bo rynek jest trudny nieruchomości w tej chwili. (…) 

Liczymy też, że wszystkie dotacje rozliczeniowe z zakresu projektów, które realizujemy i one 

są w budżecie ponad trzy miliony zaplanowane jako dochody, że uda się uzyskać. No i mamy 

też środki z funduszu Polski Ład. To razem są też pieniądze, które w inwestycjach zostaną 

uruchomione plus udział własny”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że inwestycje są 

wartością dodaną, podnoszą jakość życia. Nowa infrastruktura służy mieszkańcom naszej 
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gminy. Powiedział: „Na bieżąco Gmina musi realizować swoje zadania, tym bardziej, że co 

chwilę też przychodzą nowe obowiązki prawne. W ślad za tym nie zawsze jest to tak 

finansowane, żeby zabezpieczyć wszystkie koszty, które się z tym łączą”. 

Nawiązał do kwestii autopoprawki do projektu budżetu Gminy na 2023 rok. Poinformował, 

że najważniejsza zmiana dotyczy przychodów i rozchodów, jest związana z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. Oznajmił: „Komisja była za tym, Pan 

Burmistrz i Pani Skarbnik również, żeby to uwzględnić dlatego, że mamy środki wolne, które 

możemy tutaj włączyć. (…) To nie zmienia kwotowo budżetu w żaden sposób, tylko jest inny 

sposób sfinansowania przychodów i rozchodów budżetu na 2023 rok”.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak powiedział: „Mamy też korektę. O dwanaście tysięcy 

zwiększamy dochody i wydatki. To wynika z ujętych w planie budżetu Powiatu środków na 

Warsztaty Terapii Zajęciowej”. Kontynuował, że 5 tys. zł zaplanowane na wydatki związane 

z korzystaniem z hali sportowej w Łobżenicy zostanie przeniesione do rezerwy inwestycyjnej.  

Powiedział: „O tym mówi głównie autopoprawka Burmistrza. Komisja wnioskowała, żeby to 

uwzględnić. Burmistrz przyjął ten wniosek komisji”. Dodał, że Komisja Finansowa 

pozytywnie opiniuje projekt budżetu i wnioskuje do Rady o jego uchwalenie wraz  

z przedstawioną autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poprosił o informację, czy w 2023 r. dojdzie do rozbudowy oświetlenia na terenie wsi 

Liszkowo. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że sprawa oświetlenia będzie wprowadzona do budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2023 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica 

na 2023 rok wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr L/437/22 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2023 rok - wraz z autopoprawką.  

Uchwała oraz autopoprawka Burmistrza Łobżenicy załączniki nr 11 i 12 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  

w Łobżenicy na 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali plan pracy Rady i był on omawiany na komisjach. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o uszczegółowienie kwestii uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kunowo i Luchowo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział: „Taką dostałem odpowiedź od pracowników, od Pana Burmistrza. Ja to tak 

ująłem. Myślę, że te miejscowości, tu nie ma błędu”. 

W związku z brakiem innych uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2023 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr L/438/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2023 

rok, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 7 Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z analizy przetargów na zadania za  

II półrocze 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni otrzymali protokół Komisji Rewizyjnej. Udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Aleksandrowi Tadychowi. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że komisja poprosiła Panią Główczewską o przedstawienie jak odbywają się 

przetargi. Kontynuował: „Mogę powiedzieć od siebie, od komisji, żeśmy to bardzo dobrze 

przyjęli, jak się odbywają te przetargi. (…) Odbywa się to przez platformę zakupową. 

Praktycznie firmy, które startują w przetargu, nie mają możliwości patrzenia, kto bierze 

udział, za jaką kwotę. Odbywa się to dopiero po rozstrzygnięciu tego przetargu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

protokołu Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła protokół 

Komisji Rewizyjnej z analizy przetargów na zadania za II półrocze 2021 r. 

Protokół stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 8 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje ani zapytania 

radnych. Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 9 Wolne głosy i wnioski 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował radnym za uchwalenie budżetu na przyszły rok oraz za rzeczową dyskusję na 

komisjach nad tym dokumentem. Oznajmił, że jest to podstawowy instrument zarządzania 

finansami Gminy. Stwierdził, że przygotowanie projektu budżetu było karkołomnym 

zadaniem dla Pani Skarbnik.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „To chyba był najtrudniejszy budżet w dotychczasowej 

naszej działalności. Wynika to oczywiście z kilku faktów. Pierwszy to ciągle zmieniające się 

przepisy prawa. Drugi to obniżenie środków z podatku PIT, no i oczywiście inflacja, która 

niesie ze sobą wzrost cen, kosztów. Powiedziałbym paradoksalnie, że również te ogromne 

dofinansowania, jakie dostaliśmy, one przewróciły budżet do góry nogami i to one są tą 

determinantą, jak ten budżet ma wyglądać”. Bez pozyskania dużych środków zewnętrznych 

nie doszłoby do realizacji „poważnych” inwestycji. 

Pan Burmistrz powiedział, że sytuacja ekonomiczna ciągle się zmienia i „kształt budżetu też 

inaczej wygląda”. Oznajmił, że budżet musi być realistyczny. Stwierdził, że bardzo ważną 

kwestią jest kontrola wydatków. 

Poinformował: „Po przeczytaniu tego budżetu to tak naprawdę z niczego nie rezygnujemy. 

Wydatki bieżące z lekką zwyżką są zabezpieczone. Oczywiście utrzymane wszystkie dotacje 

jakie mieliśmy, czy piece, czy inicjatywy lokalne, czy przydomowe oczyszczalnie ścieków, 

dotacje na sport, na zabytki, to wszystko jest. Mamy rezerwy też potworzone, żeby dać sobie 

możliwość (…) wprowadzania zgodnie z decyzją Rady Miejskiej ewentualnych nowych 

zadań”. 

Następnie Pan Burmistrz stwierdził: „Jesteśmy w stanie naprawdę profesjonalnie popracować 

w przyszłym roku i ciągle zmieniać tą rzeczywistość Łobżenicy nie tylko w zadaniach 

inwestycyjnych, ale w ogóle w zarządzaniu finansami, majątkiem, dobrym wykorzystaniem 

całego potencjału”. 
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Oznajmił, że na zadania inwestycyjne w 2023 r. zabezpieczono ponad 10 mln zł, co jest 

bardzo dużą kwotą. 

Burmistrz Łobżenicy podziękował wszystkim osobom, które pracowały nad budżetem, 

szczególnie Pani Skarbnik oraz pracownikom Referatu Finansowego. Dodał: „Zobowiązuje 

się, aby ten budżet był zrealizowany racjonalnie, oszczędnie, aby był cały czas kontrolowany, 

żebyśmy jak najlepiej te środki finansowe potrafili wykorzystać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Złożył życzenia świąteczne. 

 

Ad. 10 Zakończenie obrad sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:38 zakończył obrady L sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokołował:         Przewodniczył:  

/-/ Łukasz Sobieszczyk        /-/ Antoni Kapeja 

 


